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П Р О Т О К О Л 

№ 9  

 
 Днес, 20.06.2024 г., от 14.00 часа, в зала 304 на община Шумен се 

проведе заседание на ПК по „Здравеопазване и социална политика”. 

 

На заседанието присъстваха:  

д-р Валентин Петров               - председател 

д-р Махмуд Аламо       - зам.-председател  

Емне Осман             - член 

Татяна Кипрова                         - член  

Даниела Русева                  - член 

Юлия Неделчева                   - член. 

Отсъства по уважителни причини: 

Катя Кайрякова          - член. 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа П. Петрова - директор на 

дирекция „Социална политика и здравеопазване; журналисти. 

     

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК д-р В. 

Петров при следния  

 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

 

I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Проект за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с администрацията на община Шумен - докладна 

записка от М. Джамбазов - общински съветник /т. 2 от дневния ред на 

сесията/.  

II. Текущи докладни записки: 

1. Жалба до Административен съд Шумен от д-р Св. Арнаудов - 

управител на „КОЦ-Шумен“ ЕООД, относно оспорване на Решение № 172 

от 30.05.2024 г. и 31.05.2024 г. на ОбС Шумен  /вх. № 61-01-250 от 17.06.2024 

г./; 

2. Отговор от д-р Магдалена Ангелова - управител на „ДКЦ I - 

Шумен“ ЕООД, относно запитване от д-р Й. Йорданова - микробиолог и 

Хр. Иванова - медицински лаборант в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД  /вх. № 74-

00-071 от 23.04.2024 г./; 

3. Жалба от Мадлена Мокрева-Хаджиминчева и Хр. Иванова - 

медицински лаборанти в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД, относно 

допълнителното възнаграждение на лаборантите в Клинична 
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лаборатория и Микробиология и Паразитология  /вх. № 61-01-231 от 

29.05.2024 г./; 

4. Жалба от Мадлена Мокрева-Хаджиминчева и Хр. Иванова - 

медицински лаборанти в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД, относно 

допълнителното възнаграждение на лаборантите в Клинична 

лаборатория и Микробиология е Паразитология  /вх. № 61-01-245 от 

06.06.2024 г./; 

5. Уведомление от Хр. Иванова - медицински лаборант в „ДКЦ I - 

Шумен“ ЕООД  /вх. № 61-01-240 от 03.06.2024 г./; 

6. Уведомление от Й. Йорданова - микробиолог и Хр. Иванова - 

медицински лаборант в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД  /вх. № 61-01-232 от 

29.05.2024 г./; 

7. Уведомление от Й. Йорданова - микробиолог и Хр. Иванова - 

медицински лаборант в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД  /вх. № 61-01-246 от 

06.06.2024 г./. 

III. Разни. 

 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

1. Проект за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с администрацията на община Шумен - докладна 

записка от М. Джамбазов - общински съветник /т. 2 от дневния ред на 

сесията/.  

 

 Д-р В. Петров - „Тази докладна записка е резолирана до всички 

постоянни комисии. Давам ви думата за коментари по темата.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Мисля, че в сесийна зала ще са коментарите.“ 

Г-жа Д. Русева - „Да, и също в правна комисия, като ресорна по 

отношение на Правилника на ОбС.“   

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Подкрепя докладната записка.  
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ПО ВТОРА ТОЧКА 

Текущи докладни записки  

 

1. Жалба до Административен съд Шумен от д-р Св. Арнаудов - 

управител на „КОЦ-Шумен“ ЕООД, относно оспорване на Решение № 172 

от 30.05.2024 г. и 31.05.2024 г. на ОбС Шумен  /вх. № 61-01-250 от 17.06.2024 

г./. 

 

Д-р В. Петров - „Тази жалба е до Административен съд Шумен.“ 

Г-жа Д. Русева - „Жалбата  е чрез ОбС, просто трябва да се препрати до 

Административен съд. Не знам защо е резолирана до нашата комисия? Ние 

няма какво да правим по нея.“ 

Д-р В. Петров - „Тъй като няма коментари по нея, ще я разгледаме само 

като информация.“ 

 

ПК разгледа за информация жалбата от д-р Св. Арнаудов - управител на 

„КОЦ-Шумен“ ЕООД. 

 

 

2. Отговор от д-р Магдалена Ангелова - управител на „ДКЦ I - 

Шумен“ ЕООД, относно запитване от д-р Й. Йорданова - микробиолог и 

Хр. Иванова - медицински лаборант в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД  /вх. № 74-

00-071 от 23.04.2024 г./; 

3. Жалба от Мадлена Мокрева-Хаджиминчева и Хр. Иванова - 

медицински лаборанти в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД, относно 

допълнителното възнаграждение на лаборантите в Клинична 

лаборатория и Микробиология и Паразитология  /вх. № 61-01-231 от 

29.05.2024 г./; 

4. Жалба от Мадлена Мокрева-Хаджиминчева и Хр. Иванова - 

медицински лаборанти в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД, относно 

допълнителното възнаграждение на лаборантите в Клинична 

лаборатория и Микробиология е Паразитология  /вх. № 61-01-245 от 

06.06.2024 г./; 

5. Уведомление от Хр. Иванова - медицински лаборант в „ДКЦ I - 

Шумен“ ЕООД  /вх. № 61-01-240 от 03.06.2024 г./; 

6. Уведомление от Й. Йорданова - микробиолог и Хр. Иванова - 

медицински лаборант в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД  /вх. № 61-01-232 от 

29.05.2024 г./; 

7. Уведомление от Й. Йорданова - микробиолог и Хр. Иванова - 

медицински лаборант в „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД  /вх. № 61-01-246 от 

06.06.2024 г./. 
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Д-р В. Петров - „Предлагам да разгледаме заедно всички тези писма, тъй 

като касаят едно и също - има оплаквания от д-р М. Ангелова, както и отговор 

от нея. Аз съм наясно със ситуацията. Давам ви думата за коментари.“ 

Г-жа Д. Русева - „Тези оплаквания са от едни и същи хора в продължение 

на много години. Те писаха до къде ли не - до ДАНС, до Прокуратура и др. 

Сега няма разлика в жалбите им.“ 

Д-р В. Петров - „Аз мисля, че проблемът е вътрешно ведомствен и 

трябва да се реши на вътрешно ниво.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Бих искала да попитам защо трябва да са 

разделени тези лаборатории? Защо не се обединят?“ 

Д-р В. Петров - „Те повдигат и този въпрос. Той е комплексен. Приходът 

на лабораториите е различен, вида на работата в тях е различен - някъде се 

работи автоматично, някъде ръчно и от там възникват претенции.“      

Г-жа Ю. Неделчева - „Ако се обединят, ще бъдат с един правилник за 

работа.“ 

Д-р В. Петров - „Може би това трябва да се случи, но има специфика в 

работата.“ 

Д-р М. Аламо - „Може би и потока на пациентите различен?“ 

Г-жа П. Петрова - „Ако всички са обучени да работят на всички апарати 

и се работи ротационно, проблемът може да се реши.“ 

Д-р В. Петров - „Това звучи разумно. Аз мислех да поканя на днешното 

ни заседание и двете страни на спора, но първо ще проведа индивидуални 

разговори на място, с надеждата да се реши проблема. От всичко това страда 

лечебното заведение и се вдига много шум.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Ако и двете страни кажат, че ги устройва варианта 

да минат под едно ръководство, с един правилник, с едно управление, би 

могло да бъде направено.“  

Д-р В. Петров - „Това е лабораторен комплекс, разделен на групи. 

Според мен проблемът може да бъде решен на място и смятам да отида и да се 

срещна с двете страни в спора. Все пак, не мога в момента да поема 

ангажимента, че ще успея в начинанието си.“  

Г-жа Т. Кипрова - „Изцяло Ви подкрепяме, д-р Петров. Вие самият сте 

бил управител на това лечебно заведение и сте запознат с обстановката там. 

Ако може нещата да се решат с разговори, ще е по-добре.“ 

Д-р В. Петров - „Ако може нещо са бъде решено по добрия начин, нека 

да бъде решено така. Доколкото знам, въпросът частично е разрешен, откъм 

лекарския персонал.“ 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Разни 

 

Д-р В. Петров - „Тъй като поисках едно изследване и се оказа, че не 

може да бъде направено в същия ден, а чак в края на м. август или началото на 
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м. септември, затова поисках от г-жа П. Петрова следната информация, която 

да ни бъде предоставена  за следващото ни заседание - персоналният състав на 

„МБАЛ-Шумен“ АД, „КОЦ-Шумен“ ЕООД и „ДКЦ I - Шумен“ ЕООД. 

Справката да съдържа брой пенсионирани служители, служители в пенсионна 

възраст, но все още не са се пенсионирали, служители в непенсионна възраст, 

специализанти, за всяко лечебно заведение и за всяка структура на 

заведението.“ 

Д-р М. Аламо - „Крайно време е да се вземат сериозни мерки за 

привличане на млади кадри в лечебните заведения.“     

Д-р В. Петров - „Бих искал също информация и за личните лекари, както  

в града, така и в населените места.“ 

Г-жа П. Петрова - „Тази информация няма как да Ви я дадем. Евентуално 

бихме могли да я поискаме от РЗИ.“  

Д-р В. Петров - „Тази информация отново да е по брой общо 

практикуващи лекари в общината, разпределени по: пенсионери, непенсионери 

в пенсионна възраст и с придобита специалност обща медицина.“  

Г-жа П. Петрова - „И при личните лекари вече съществуват много 

проблеми, те все повече не достигат.“ 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 14.20 

часа.   

 

  

 

 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: /П/ 

                   /д-р В. Петров/ 

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК: /П/ 

       /М. Шарбанова/ 


